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Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. 2024 poz. 609 z późn. zm.) składam interpelację w sprawie 

Parkowania przy ul. Gospody 18 oraz bezpieczeństwa pieszych w okolicy 

Ul. Gospody to jedna z głównych arterii dzielnicy Żabianka-Wejhera-Jelitkowo-

Tysiąclecia. Pełni istotną rolę komunikacyjną podczas wydarzeń organizowanych w hali 

sportowo-widowiskowej „Ergo Arena”. 

Chciałbym uczulić w kwestii parkowania gości Ergo Areny na miejscach postojowych 

nieruchomości położonej przy ul. Gospody oznaczonej nr 18. Kierowcy chcąc uniknąć opłat 

parkingowych zajmują miejsca należące do mieszkańców, Spółdzielni Mieszkaniowej 

„Żabianka”. Należy przy tym wskazać, że mieszkańcy skarżą się, że służby stawiając 

oznakowanie tymczasowe na czas obsługi komunikacyjnej imprez w hali zapominają 

przekręcić znaki i tym samym kierowcy nie widząc znaku (zły kąt) wjeżdżają pod prąd 

generując tym samym niebezpieczne sytuacje. Problemem ma być też parkowanie na chodniku 

bezpośrednio przy klatkach budynku nr 18. Kierowcy nie powinni w tym miejscu parkować z 

uwagi na oznakowanie. Ponadto, nie zachowują przestrzeni do swobodnego przejścia i tym 

samym „spychają” pieszych na jezdnię. 

Po drugiej stronie ul. Gospody jest szeroki ciąg pieszy, na którym da się zaobserwować 

dwa groźne zjawiska. Przejeżdżanie samochodem przez chodnik w celu dostania się na miejsce 

postojowe przy przychodni. Szybko jadących rowerzystów, którzy wpadają w pieszych. 

Wnoszę o: 

- uczulenie służb porządkowych, aby wprowadzali każdorazowo właściwe oznakowanie 

w rejonie ul. Gospody 18, jak i w miarę możliwości weryfikowali kierowców parkujących; 

- przyjrzenie się i w miarę możliwości odseparowanie ruchu rowerowego od pieszego 

w ciągu ul. Gospody; 

- montaż słupków lub innej infrastruktury, która w fizyczny sposób uniemożliwi 

przejazdy przez chodnik na teren dzierżawiony przez przychodnię; 
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- rozważenie realizacji wyniesienia chodnika (co spowolni ruch samochodowy) na 

wysokości wjazdu w ul. Husytów.  

Oczywiście deklaruję chęć wsparcia przy rozwiązywaniu opisanych problemów, choćby 

wspólną wizję lokalną itp. Z góry dziękuję za pozytywny odzew na niniejszą interpelację.  

 

Jan Perucki 

Radny Miasta Gdańska 

 

 


